
HANAN AL SAMMAK CONSULTANCY

HANAN AL SAMMAK
CONSULTANCY LLC

COMPANY PROFILE



COMPANY PROFILE
HANAN AL SAMMAK CONSULTANCY

 
At HAC, established since 2016 we pride ourselves on being a premier marketing 
consultancy in the Gulf, dedicated to empowering businesses to achieve 
unparalleled success. With a deep understanding of the dynamic and diverse 
market landscape in the region, we specialize in crafting innovative marketing 
strategies that drive growth, enhance brand visibility, and foster meaningful 
connections with target audiences.
Our expertise spans across branding digital marketing, strategic communications, 
and market analysis, enabling us to deliver tailor-made solutions that align with 
your unique business goals. We love to support you by providing tools, and 
insights to improve a company's marketing performance, build brand awareness, 
attract customers, and increase sales.
Whether you’re a startup aiming to make a bold entrance or an established 
company looking to elevate your presence, HAC is your trusted partner for 
impactful and sustainable results.
Let’s shape the future of your brand together—because at HAC, your success is 
our mission.

 في اتش اي سي للاستشارات، التي تأسست منذ عام ٢٠١٦، نفخر بكوننا واحدة من أبرز شركات
 الاستشارات الإدارية والتسويقية في الخليج، مكرسين جهودنا لتمكين الشركات من تحقيق نجاح
 لا مثيل له. بفضل فهمنا العميق للطبيعة الديناميكية والمتنوعة لسوق المنطقة، نتخصص في
 تصميم استراتيجيات تسويقية مبتكرة تعزز النمو، وتزيد من وضوح العلامة التجارية، وتبني روابط

قوية مع الجمهور المستهدف
الاتصالات الرقمي،  التسويق  التجارية،  العلامات  بناء  مثل  متعددة  مجالات  خبراتنا   تشمل 
 الاستراتيجية، وتحليل الأسواق، مما يمكننا من تقديم حلول مصممة خصيصًا لتتماشى مع أهداف
التسويق، أداء  تُحسن  التي  والرؤى  الأدوات  تقديم  خلال  من  دعمكم  نحب  نحن  الفريدة.   عملك 

وتبني الوعي بالعلامة التجارية، وتجذب العملاء، وتزيد المبيعات
 سواء كنتم شركة ناشئة تسعى لدخول السوق بقوة، أو شركة قائمة تطمح إلى تعزيز حضورها،

فإن شركتنا  هي شريككم الموثوق لتحقيق نتائج مؤثرة ومستدامة
دعونا نصنع مستقبل علامتكم التجارية معًا—لأن في اتش اي سي، نجاحكم هو مهمتنا

About HAC

من نحن
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Since the inception of HAC in 2016, our journey has 
been guided by a singular vision: to empower 
businesses across the Gulf region to achieve 
extraordinary success. As the Founder and CEO, I 
take immense pride in leading a consultancy that 
not only delivers impactful results but also fosters 
genuine partnerships built on trust and innovation.

At HAC, we understand that the Gulf’s dynamic 
and diverse market requires bold strategies and 
deep expertise. That’s why we specialize in 
designing customized marketing solutions that 
enhance brand visibility, attract customers, and 
drive measurable growth. Our team is committed 
to providing the tools and insights that transform 
businesses and elevate them to new heights.

Together, we can shape a future of lasting 
success, because at HAC, your triumph is not just 
our goal—it’s our mission.

Let’s innovate, grow, and lead the way forward.

CEO MESSAGE

 منذ تأسيس إتش إي سي في عام ٢٠١٦، كانت رحلتنا مستوحاة من رؤية واحدة: تمكين الشركات
أفخر التنفيذية،  والمديرة  المؤسسة  وبصفتي  استثنائي.  نجاح  تحقيق  من  الخليج  منطقة   في 
نتائج مؤثرة، بل تبني شراكات حقيقية قائمة  بقيادة شركة استشارية لا تكتفي فقط بتحقيق 

على الثقة والابتكار

 في إتش إيه سي، ندرك أن السوق الخليجي المتنوع والديناميكي يتطلب استراتيجيات جريئة
 وخبرة عميقة. لهذا السبب، نختص بتصميم حلول تسويقية مخصصة تعزز رؤية العلامات التجارية،
 وتجذب العملاء، وتحقق نموًا ملموسًا. فريقنا ملتزم بتوفير الأدوات والرؤى التي تحول الأعمال

وترتقي بها إلى مستويات جديدة

 معًا، يمكننا تشكيل مستقبل مليء بالنجاح المستدام، لأن نجاحكم في إتش إيه سي ليس مجرد
هدف—بل هو رسالتنا

لنبتكر، ونتطور، ونقود الطريق نحو الأمام

رسالة الرئيس التنفيذي

Hanan Al Sammak
Founder & CEO
Hanan Al Sammak Consultancy LLC



COMPANY PROFILE
HANAN AL SAMMAK CONSULTANCY

To be the most trusted marketing consultancy, helping businesses thrive by 
creating meaningful customer connections and delivering measurable success.

OUR Vision

 أن نكون الشركة الاستشارية التسويقية الأكثر ثقة، نساعد الشركات على الازدهار من خلال بناء
روابط قوية مع العملاء وتحقيق نجاحات قابلة للقياس

رؤيتنا
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Our mission is to provide strategic marketing solutions that enable businesses 
to attract and retain loyal customers. By combining creativity, research, and 
industry expertise, we help our clients promote their products effectively, 
strengthen their brand identity, and achieve measurable results.

OUR Mission

Strategic Thinking: Crafting purposeful and effective marketing solutions.
Customer Focus: Prioritizing the needs and success of our clients.
Innovation: Staying ahead of trends to deliver creative and cutting-edge 
strategies.
Integrity: Building long-term relationships based on trust and transparency.
Results-Driven: Ensuring measurable outcomes through tailored approaches.

OUR Values

العملاء جذب  من  الشركات  تمكّن  استراتيجية  تسويقية  حلول  تقديم  في  رسالتنا   تتمثل 
 المخلصين والاحتفاظ بهم. من خلال الجمع بين الإبداع، البحث، والخبرة الصناعية، نساعد عملاءنا

على الترويج لمنتجاتهم بفعالية، تعزيز هوية علاماتهم التجارية، وتحقيق نتائج قابلة للقياس

رسالتنا

قيمنا

التركيز على النتائجالنزاهةالابتكارالتركيز على العملاءالتفكير الاستراتيجي
تصميم حلول تسويقية

هادفة وفعالة 
إعطاء الأولوية لاحتياجات

ونجاح عملائنا 
 مواكبة الاتجاهات لتقديم

استراتيجيات مبتكرة ومتطورة
 بناء علاقات طويلة الأمد

قائمة على الثقة والشفافية
ضمان تحقيق نتائج قابلة

للقياس من خلال نهج مخصص
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Designing, executing strategic 
marketing campaigns tailored to 
your business goals and provide 
tailored influencer marketing 
campaigns designed to amplify your 
brand’s reach, connect with highly 
engaged audiences, and build 
authentic relationships through the 
power of influential voices.

 تصميم وتنفيذ حملات تسويقية استراتيجية 
تقديم مع  عملك،  لأهداف  وفقًا   مخصصة 
انتشار لتعزيز   حملات تسويق مؤثرين مصممة 
 علامتك التجارية، والتواصل مع جمهور متفاعل
خلال من  حقيقية  علاقات  وبناء  كبير،   بشكل 

قوة الأصوات المؤثرة

Planning and promoting corporate 
and public events, ensuring brand 
alignment and audience 
engagement.

العامة للفعاليات  والترويج   التخطيط 
هوية مع  توافقها  ضمان  مع   والشركات، 

العلامة التجارية وزيادة تفاعل الجمهور

Influencer Marketing

Event Marketing

OUR Services

التسويق عبر المؤثرين

تسويق الفعاليات
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Providing customized event hosting 
solutions with experienced bilingual 
emcees to host corporate events, 
such as conferences, product 
launches, gala dinners, and 
workshops.

 توفير خدمات استضافة الفعاليات المخصصة
اللغة ثنائيي  محترفين  مقدمين  خلال   من 
ذلك في  بما  الشركات،  فعاليات   لاستضافة 
وحفلات المنتجات،  وإطلاق   المؤتمرات، 

العشاء، وورش العمل

Logo creation, visual identity, brand 
guidelines, Brand messaging and 
storytelling.

تصميم الشعارات والهوية البصرية
إعداد دليل العلامة التجارية

للعلامة السردي  والتسويق  الرسائل   صياغة 
التجارية

Professional Event Hosting

Branding and Design

تقديم احترافي للفعاليات

العلامة التجارية والتصميم
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Developing creative strategies to 
highlight product value and attract 
target customers across social 
media platforms.

الضوء  لتسليط  إبداعية  استراتيجيات   تطوير 
العملاء وجذب  المنتجات  قيمة   على 
المستهدفين عبر منصات التواصل الاجتماعي

Social media strategy and 
management.
Content marketing and copywriting.
SEO and online advertising 
campaigns.

التواصل وسائل  إدارة  استراتيجيات   وضع 
الاجتماعي

تسويق المحتوى وكتابة النصوص التسويقية
 وإطلاق حملات (SEO) تحسين محركات البحث

الإعلانات الرقمية

Promotion of Products
and services

Digital Marketing

الترويج للمنتجات والخدمات

التسويق الرقمي
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Influencer Partnerships and Event 
Promotion
We provide you the opportunity to 
enhance your brand’s visibility 
through strategic collaborations 
with influencers and professional 
event promotion to reach a wider 
audience.

للفعاليات والترويج  المؤثرين  مع  شراكات 
 نتيح لك فرصة تعزيز ظهور علامتك التجارية من
المؤثرين، مع  استراتيجية  شراكات   خلال 
إلى للوصول  لفعالياتك  الاحترافي   والترويج 

جمهور أوسع

Offering expert advice on 
marketing strategies and trends 
tailored to your industry.

استراتيجيات حول  متخصصة  نصائح   تقديم 
مع يتناسب  بما  الاتجاهات  وأحدث   التسويق 

قطاع عملك

Marketing Consulting

Public Relations
العلاقات العامة

الاستشارات التسويقية
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OUR Clients
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Projects we worked on
Selah Tech - Al Ghurair 
Developed tailored media plans and played a lead role in project lifecycle 
management, including planning, execution, monitoring, control, and closure. 
Oversaw the creation of innovative concepts for marketing campaigns in 
collaboration with PR agencies, influencers, and branding teams, focusing on 
strategy, production, content development, and social media management.
Additionally, served as a brand ambassador and produced educational video content 
to promote the service and highlight its key features, aligning with the influencer 
marketing strategy to boost brand awareness and engagement.

Ministry of happiness - Prime Minister’s office 
We collaborated with the Ministry of Happiness and the Prime Minister's Office to 
design and deliver impactful marketing campaigns promoting happiness and 
well-being. Our work involved crafting customized content for diverse media 
platforms, including Nour Dubai Radio Station's "Minutes of Positivity" show, and 
conducting live lectures and interactive workshops on well-being for the public.
The initiative aimed to inspire a positive shift in the community by fostering 
awareness and empowering individuals with tools and strategies to enhance their 
emotional and mental well-being. Through our tailored approach, we ensured the 
messaging was both engaging and aligned with the vision of cultivating a happier, 
more harmonious society.

وزارة السعادة في دبي - مكتب رئاسة مجلس الوزراء
 قمنا بالتعاون مع وزارة السعادة مكتب رئاسة مجلس الوزراء لتصميم وتنفيذ حملات تسويقية مؤثرة
 تروّج للسعادة والرفاهية. شمل عملنا إعداد محتوى مخصص لعدد من المنصات الإعلامية المختلفة،
 بما في ذلك برنامج "دقائق من الإيجابية" على إذاعة نور دبي، وتنظيم محاضرات مباشرة وورش عمل

.تفاعلية حول الرفاهية للجمهور
 تهدف المبادرة إلى إحداث تغيير إيجابي في المجتمع من خلال تعزيز الوعي وتمكين الأفراد بالأدوات 
 والاستراتيجيات التي تعزز رفاههم العاطفي والعقلي. من خلال نهجنا المخصص، حرصنا على أن تكون

الرسائل جذابة ومتوافقة مع رؤية بناء مجتمع أكثر سعادة وانسجامًا

صلة تك - الغرير
 قمنا بتطوير خطط إعلامية مخصصة ولعبنا دورًا رئيسيًا في إدارة دورة حياة المشروع، بما في ذلك
 التخطيط والتنفيذ والمراقبة والتحكم والإغلاق. أشرفنا على ابتكار مفاهيم إبداعية لحملات التسويق
 بالتعاون مع وكالات العلاقات العامة والمؤثرين وفِرق العلامات التجارية، مع التركيز على الاستراتيجية
 والإنتاج وتطوير المحتوى وإدارة وسائل التواصل الاجتماعي. إضافةً إلى ذلك، قمنا بدور سفير العلامة
مما الرئيسية،  ميزاتها  على  الضوء  وتسليط  للخدمة  للترويج  تعليميًا  فيديو  محتوى  وأنتجنا   التجارية 
يتماشى مع استراتيجية التسويق عبر المؤثرين لتعزيز وعي الجمهور بالعلامة التجارية وزيادة التفاعل
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Dubai Police General Headquarters
Developed and implemented impactful marketing campaigns aimed at promoting 
security awareness and wellbeing initiatives, complemented by the creation of 
professional video content for social media platforms. Delivered expert consultations, 
engaging lectures, and interactive workshops focused on corporate happiness and 
employee wellbeing, leveraging my expertise as a wellbeing specialist. Additionally, 
served as an official spokesperson, representing Dubai Police at embassies and press 
conferences, ensuring effective communication and fostering positive public relations.

Abu Dhabi Global Market
Delivered tailored event hosting services for Abu Dhabi Finance Week, featuring 
experienced bilingual emcees for prestigious corporate events such as the International 
Family Congress, Abu Dhabi Economic Forum, China-UAE Summit, Risk 4.0, and the 
Islamic Finance Summit
Key contributions included:
Content Creation: Developing engaging narratives aligned with event objectives.
Script Development: Crafting and refining event scripts for seamless flow and impactful 
delivery.
Event Promotion: Enhancing visibility through targeted promotional strategies.
Live Media Coverage: Ensuring real-time audience engagement and event highlights 
across various platforms.
Post-Event Highlights: Producing professional recaps to extend the event’s impact.

سوق أبوظبي العالمي
 قدمت خدمات استضافة فعاليات مخصصة لأسبوع أبوظبي المالي، مع توفير عريف حفل ثنائيي اللغة
 ذوي خبرة لفعاليات الشركات المرموقة مثل المؤتمر الدولي للعائلة، منتدى أبوظبي الاقتصادي، قمة
يلي ما  الرئيسية  المساهمات  لإسلامي.وشملت  التمويل  الصين-الإمارات-وقمة 

إنشاء المحتوى: تطوير سرديات جذابة تتماشى مع أهداف الحدث
تطوير النصوص: صياغة وتنقيح نصوص الفعاليات لضمان سلاسة التنفيذ والتوصيل المؤثر

الترويج للحدث: تعزيز الرؤية من خلال استراتيجيات ترويجية مستهدفة
 التغطية الإعلامية المباشرة: ضمان التفاعل الفوري للجمهور وتسليط الضوء على أبرز لحظات الحدث

عبر منصات متعددة
ملخصات ما بعد الحدث: إنتاج ملخصات احترافية لتمديد تأثير الحدث

القيادة العامة لشرطة دبي
 قمت بتطوير وتنفيذ حملات تسويقية مؤثرة تهدف إلى تعزيز الوعي الأمني ومبادرات الرفاهية، مع 
متخصصة، استشارات  قدمت  الاجتماعي.  التواصل  لمنصات  احترافية  فيديوهات  محتوى   إنشاء 
الموظفين، مستفيدة من المؤسسية ورفاهية  السعادة  تركز على   ومحاضرات تفاعلية، وورش عمل 
 خبرتي كأخصائية في مجال الرفاهية. بالإضافة إلى ذلك، كنت المتحدث الرسمي، حيث مثلت شرطة
الفعّال وبناء علاقات عامة التواصل   دبي في السفارات والمؤتمرات الصحفية، مما ساهم في تعزيز 

إيجابية
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